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De babbelbox-actie 
Daar stonden we dan, in pandjesjas en 
hoge hoed, camera in de aanslag, voor de 
Pro3-versie van ‘De Babbelbox’. 
Op 29 mei waren we op de weekmarkten 
in Loon op Zand en Kaatsheuvel aanwezig 
om inwoners te vragen naar hun de 
mening. Vragen als: “Als ik zeg ‘Bruisend 
Dorpshart’, dan zegt u….?” of “U mag een 
ton uitgeven voor uw dorp, waar geeft u 
het aan uit?” en vragen naar ideeën en 
suggesties leidden tot een veelheid aan 
reacties.  
Het enthousiasme om de vragen te 
beantwoorden was groot. Een deel van de 
opnames is te zien op de website. Na de 
vakantie bekijken campagneteam en 
fractie wat gedaan kan worden met de 
ideeën en suggesties van de inwoners.  
 
Feestje! 

En toen was er op vrijdag 26 juni het lustrumfeestje. Bij heerlijk weer 
verzamelde zich het gezelschap van in de tuin van gastheer en 
gastvrouw Mick Raeven en Cisca Boermans. Na de feestelijke taart 
passeerde 5 jaar Pro3 – en andere lokale onderwerpen - de revue in 
de vorm van een quiz. De samenstelling van de teams was 
ondemocratisch top-down vastgesteld: de 5 fractieleden werden tot 
teamcaptain benoemd en kregen 5 of 6 teamleden toebedeeld.  

VoorZITTER Jan Nawijn, in 
verband met fysiek ongemak 
zittend quizmaster, stelde de  
vragen en gaf de drie 
antwoordmogelijkheden. Na  
boekstaving van alle antwoorden 
bleken de fractieleden niet 
helemaal op één lijn te zitten. 
Over slechts 6 van de 20 vragen 
was men het eens: 4x gaf 
iedereen het goede antwoord, 2x 
ging men met z’n allen in de fout, 
waaronder bij de vraag naar het 
aantal Rijksmonumenten in 
Kaatsheuvel: dat zijn er dus 13 en 
geen 8!  
Het winnende team was dat van Jan van Gorkum met 14 van de 20 vragen goed. Hij 
en zijn teamleden kregen een Pro3-tasje met Pro3-parafernalia uit de afgelopen 5 
jaar. Goede tweede was het team van Louis met 12 goede vragen. De teams van 
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Peter, Tonny en Marianne krijgen over 5 jaar weer een kans…. Daarna bleef het nog 
lang gezellig op Scorpius 1 in Loon op Zand. 
 
Berichten van het bestuur: 
De volgende bestuursvergadering is op maandag 31 augustus 
a.s.. Zijn er zaken die u onder de aandacht van het bestuur 
wilt brengen, dan kunt u dit melden aan de secretaris.  
 
Berichten uit de fractie:  
De vergaderingen voor de raad en diverse commissies rijgen 
zich aaneen. Een merkwaardig en ieder jaar terugkerend verschijnsel. Alsof alles 
opgestapeld wordt tot en met de laatste mogelijkheid voor de zomervakantie. De 
jaarrekening en kadernota moeten worden vastgesteld. Ook zijn er veel regionale 
jaarrekeningen en begrotingen (Baanbrekers, regio Hart van Brabant, 
Veiligheidsregio en Omgevingsdienst OMWB) die door de Raad van een zienswijze 
moeten worden voorzien. 
 
Onderwijshuisvesting: de vraag hoe om te gaan met leegkomende 
schoolgebouwen houdt Pro3 nog steeds bezig. Met name de vraag op welke wijze en 
in welk stadium burgers hierbij betrokken worden. Dit geldt voor de Hil en voor het 
Anton Pieckgebouw. De fractie blijft aandacht vragen voor tijdige communicatie met 
de burgers over de herontwikkeling van deze gebouwen. 
 
De vraag hoe het verder moet met de Klimop en de Theresia is nog steeds niet 
definitief beantwoord. In de laatste informatieavond hierover (2 juli) heeft de fractie 
haar voorkeur uitgesproken voor een nieuwe school op het terrein van de 
Vossenberg. Een school waarin meerdere functies verenigd kunnen worden. Een 
brede school samen met de Vossenberg. Op die manier krijgt de nieuwe school een 
bredere en maatschappelijke functie. Zowel de nieuw te ontwikkelen Vossenberg als 
de nieuwe school krijgen hierdoor beide een positieve impuls. De meeste fracties 
onderschrijven deze zienswijze van Pro3. 
 
Verhuizing van de bibliotheek van de Werft naar het Klavier riep in de Raad 
de nodige discussie op. De fractie van Pro3 vond het belangrijk dat de kosten van de 
verhuizing van de bieb naar de Werft betaald zouden worden uit de reservegelden, 
gezien de bezuinigingsgeschiedenis van de bieb tot nu toe en gezien ook het 
algemeen belang van deze voorziening. Na lange discussie gingen uiteindelijk alle 
fracties, met uitzondering van de VVD, akkoord met het voorstel van het college om 
hiervoor extra middelen in te zetten. 
 
Een principeakkoord met en over het SMC werd door de Raad bekrachtigd op 23 
april. Pro3 staat met de nodige opmerkingen achter dit akkoord. Voor Pro3 is een 
belangrijke toevoeging aan het besluit dat met het geld wat de gemeente erin stopt 
(4 miljoen voor de gebouwen) de schuld van het SMC wordt vereffend. Een wijziging 
van het besluit hierover op verzoek van Pro3 is door de gehele Raad overgenomen. 
Overname van de gebouwen van het SMC betekent nog geen einde aan de discussie. 
Ook een gemeentelijke visie is vereist op de toekomst van het accommodatiebeleid 
in het algemeen en wat te doen met de invulling van het Klavier, de Werft en de 
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Hou voor actuele zaken  
de website in de gaten:  

 
www.pro3.nu 

 
Pro3 is ook te volgen op Facebook  
(facebook.com/Pro3LoonopZand) 

 
 en op Twitter 

(twitter.com/Pro3LoonopZand) 

Als Pro3-lid kunt u de fractie-
vergaderingen bijwonen.  
 
Wanneer? maandagavond 1½ week voor 
de raadsinformatieavond en op  maandag-
avond vóór de raadsvergadering  
 
Waar? De Westkant in Kaatsheuvel.  
Hoe laat? 20.00 uur.   
 
Exacte data via gemeenteraad / 
agendaplanning op de website of bel 
fractievoorzitter Peter Flohr (362777) 

Wetering. Uitgangspunt voor de fractie is dat een grotere rol en betrokkenheid voor 
College en Raad bij de verdere invulling van de nieuwe organisatie belangrijk is. 
 
Mogelijke sluiting van het consultatiebureau in de kern Loon op Zand zou 
kunnen plaatsvinden als het aan het College en de GGD-begroting ligt. Voor onze 
fractie was dit net een brug te ver. Geconstateerd werd dat er onvoldoende 
onderzocht is wat de directe gevolgen zouden zijn voor de doelgroep. Door de 
sluiting wordt de groep van ouders met 0 tot 4-jarigen ernstig gedupeerd. Hoeveel 
zou het nu kosten als we het consultatiebureau hier zouden openhouden. Een motie 
van Pro3 werd na aanpassing door alle fracties gedeeld. Opdracht aan het College: 
breng alle mogelijkheden in beeld en geeft daarbij inzicht in de kosten. Voor 
november krijgen we hier uitsluitsel over. 
 
Over de vraag van de provincie en de (bestuurlijke) toekomstvisie van de 
gemeente wordt de komende maanden een antwoord geformuleerd door 
maatschappelijke organisaties, lokale ondernemers en burgers. Er zijn 2 trajecten 
uitgezet om deze vraag gezamenlijk met alle betrokkenen van een antwoord te 
voorzien. Een 1ste traject dat primair de bestuurlijke toekomst in beeld moet 
brengen. Een 2de  traject om na te gaan hoe wij als burgers de toekomst in 2030 
willen invullen met betrekking tot Wonen, Welzijn en Werken. Met een “burgertop” 
kan hier een antwoord op gegeven worden.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Samen werkt beter! 
dus zijn uw buren, vrienden, familieleden nog geen Pro3-lid maar wel geïnteresseerd in 
progressieve politiek in Loon op Zand? Vraag ze lid te worden! Inschrijfformulieren via de 
website. 
 
 
Contactadres van Pro3: Contactadres van de fractie: 
Guus Foks, 
Bernardushof 17, 5171 CM Kaatsheuvel.  

Peter Flohr,  
Ecliptica 89, 5175 XH Loon op Zand,  

E contact@pro3.nu. T 0416-275430 E flohr@flover.nl. T 0416-362777 
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